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ZAPYTANIE 

 

 

Na podstawie art. 23 ustawy o samorządzie województwa z dnia 5 czerwca 1998 r.              

(t.j. Dz. U. z 2019 r., poz. 512 ze zm.) składam zapytanie w sprawie sztandaru 

Województwa Wielkopolskiego. 
 

Sejmik Województwa Wielkopolskiego poprzedniej kadencji, na wniosek Pani Radnej 

Zofii Szalczyk, 4 czerwca 2018 roku podjął uchwałę w sprawie woli ustanowienia sztandaru 

Województwa Wielkopolskiego. „To będzie jeszcze jeden symbol naszej wspólnoty 

samorządowej” – mówiła wtedy Przewodnicząca Sejmiku Pani Zofia Szalczyk. Sejmik 

bieżącej kadencji, 19 grudnia 2018 roku podjął uchwałę w sprawie ustanowienia wzoru           

i regulaminu używania sztandaru. Od pierwszej uchwały w tej sprawie minęły już dwa lata,            

a sztandaru nie ma, dlatego na prośbę moich wyborców poruszyłem ten temat podczas 

posiedzenia Komisji Kultury w dniu 16 czerwca 2020 roku. Kilka dni temu Dyrektor 

Departamentu Kultury UMWW skierował do nas radnych, członków Komisji Kultury 

wyjaśnienia na poruszone przeze mnie kwestie, za co dziękuję.  

Niniejsze zapytanie składam w celu upublicznienia informacji do szerokiego grona 

odbiorców,  dlaczego mimo upływu ponad dwóch lat, wciąż nie ma sztandaru Województwa 

Wielkopolskiego.  

Proszę także o informacje:  

Co działo się w sprawie wykonania uchwał dotyczących sztandaru Województwa 

Wielkopolskiego między 27 marca 2019 roku, kiedy komisja heraldyczna negatywnie 
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zaopiniowała projekt sztandaru, a majem 2019 roku, kiedy doszło do spotkania z wykonawcą 

projektu sztandaru? 

Czego dotyczyły uwagi kierowane przez Komisję Heraldyczną wobec pierwotnego 

projektu, które później zostały przyjęte przez projektanta? 

Czy w związku z ponownym projektowaniem sztandaru Województwo Wielkopolskie 

ponosiło dodatkowe koszty, jeśli tak to jakie? 

 

Z poważaniem 

Adam Bogrycewicz 
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